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Zahájení nového akademického roku na vysokých školách

4.10.2010, 17:40, pořad: Minuty regionu - Praha

Tomáš DRAHOŇOVSKÝ, moderátor
--------------------
Vysokoškolákům dnes začal nový akademický rok. V Plzni ho slavnostně zahájili zástupci vysokých škol spolu s
ministrem školství Josefem Dobešem a také premiérem Petrem Nečasem. A to symbolicky. Vláda totiž plánuje
vysokoškolskou reformu. Prioritou by prý měla být kvalita vzdělání, a to na úkor velkého počtu škol.

Kristýna BUBLOVÁ, redaktorka
--------------------
Teprve potřetí v historii se zahájení nového akademického roku konalo mimo pražskou Betlémskou kapli. A úplně poprvé
ho hostila Západočeská univerzita. A jaký ten následující rok pro vysoké školství vlastně bude? Plný změn, reforem a
hlavně velkých úspor.

Vladimír HAASZ, předseda Rady vysokých škol
--------------------
Teprve v tomto akademickém roce dopadnou na vysoké školy plně důsledky doznívající ekonomické krize.

Kristýna BUBLOVÁ, redaktorka
--------------------
Kromě toho, že budou muset vysoké školy pořádně šetřit, proběhne letos také důležitá novelizace vysokoškolského
zákona.

Petr NEČAS, premiér /ODS/
--------------------
Musíme se teď opravdu zaměřit nikoliv na kvantitu nabízeného vzdělání, toto již byl v podstatě dosaženo. Ale tím
klíčovým kategorickým aktivem musí být kvalita dosahovaného vysokoškolského vzdělání.

Josef DOBEŠ, ministr školství, mládeže a tělovýchovy /VV/
--------------------
V následujícím akademickém plánujeme rozdat zhruba 25 miliard korun na 30 vědeckovýzkumných center.

Kristýna BUBLOVÁ, redaktorka
--------------------
I tak se ale meziroční snížení rozpočtů vysokých škol pohybuje řádově v částce 2 miliard korun. Z Plzně Kristýna Bublová,
televize Prima.


